
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 26. april 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 903

Ministeren bedes redegøre for, hvordan regeringen vil sikre, at det øgede ba-

cheloroptag på medicinstudiet i Odense og København rent faktisk vil føre til,

at der også starter et tilsvarende antal kandidatstuderende i medicin på de

nye kandidatuddannelser i henholdsvis Esbjerg og Køge? Hvilke værktøjer vil

regeringen tage i brug for at sikre, at disse ekstra studerende ikke bare fort-

sætter på kandidatuddannelserne i Odense og København eller søger andre

steder hen end Esbjerg og Køge

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Flemming.M.Mortensen@ft.dk

og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt

formand
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